
Protokół z posiedzenia 
Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

z dnia 11.01.2021r. 

W dniu 11.01.2021r. o godz. 15.30- 15.45 w Sali nr 1 Urzędu Miasta (ul. Rynek 12) 
odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Przewodnicząca Komisji Ewa 
Przerwa stwierdziła kworum do podejmowania decyzji. Obecni według załączonej listy 
obecności. 

Porządek posiedzenia: 

1. Rozpatrzenie petycji w sprawie podjęcia uchwały dotyczącej szczepień przeciwko 
wirusowi SARS - CoV- 2, 

2. Rozpatrzenie petycji w sprawie obrony prawdy, godności i wolności człowieka, 
3. Sprawy różne. 

Komisja jednogłośnie 3 głosy „za" przyjęła porządek posiedzenia. 

Ad. 1 Rozpatrzenie petycji w sprawie podjęcia uchwały dotyczącej szczepień przeciwko 
wirusowi SARS - CoV- 2 

Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji Ewa Przerwa - odczytała treść petycji 
(stanowi załącznik do protokołu). 
Dyskusja: 
Sekretarz Miasta Anna Wojdyła Pawlak - poinformowała, że tego typu petycje wpłynęły 
do większości gmin w Polsce. Zgodnie z ustawą o petycjach komisja ma 3 miesiące na 
rozpatrzenie sprawy jeżeli leży ona w gestii danego organu. Zgodnie ze regulaminem Rady 
Miasta, który stanowi załącznik do Statutu Miasta Dęblin § 3 Rada Miasta rozstrzyga w 
drodze uchwał wszystkie sprawy należące do ich kompetencji określone w ustawie o 
samorządzie terytorialnym oraz innych ustawach, a także w przepisach prawnych 
wykonanych na ich podstawie, § 30 inicjatywę uchwałodawczą posiadają radni, komisje rady, 
kluby radnych, grupa mieszkańców i Burmistrz. 

Dodała, ze w innych gminach petycje zamieszczone są na stronie internetowej, 
w części gmin opinie są negatywne lub jeszcze nie są podjęte żadne rozstrzygnięcia. W 
związku z tym, że zakres działań gminy nie mieści się w kompetencjach, to petycje wystane 
są do Prezesa Rady Ministrów. W gminach gdzie podjęto uchwały z uzasadnienia wynika 
wprost, że nie jest to kompetencją rady gminy. Taką również informacje otrzymuje osoba 
składająca petycję, iż zadanie nie leży w kompetencjach gminy i należy do zdań 
Departamentu Zdrowia Publicznego. Skutki jakie będzie ponosiła szczepionka leży w gestii 
rządu, aby zabezpieczyć obywateli RP, poprzez to aby dopuszczane leki i szczepionki 
spełniały wymagane normy. 

Przekazał, że w najbliższym czasie zostanie procedowana ustawa, którą przygotowuje 
Ministerstwo Zdrowia, dotyczyąca rekompensat za ewentualne poniesione straty, 
komplikacje, czy działania niepożądane odnośnie szczepień. 

Głowanie nad wnioskiem o odesłaniu petycji do Departamentu Zdrowia Publicznego 
Ministerstwa Zdrowia, Komisja przyjęła wniosek jednogłośnie (3 głosy „za"). 
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Ad. 2 Rozpatrzenie petycji w sprawie obrony prawdy, godności i wolności człowieka. 

Przewodnicząca KSWiP poinformowała, że petycja wpłynęła na e-maila i każdy z członków 
zapoznał się z jej treścią. 

Sekretarz Miasta Anna Wojdyła-Pawlak poinformowała, że sytuacja jest taka sama jak 
w przypadku poprzedniej petycji i dotyka zagadnień nie łażących w kompetencjach gminy. 

Głowanie nad wnioskiem o odesłaniu petycji do Kancelarii Prezesa Rady Ministrów KSWiP 
przyjęła wniosek jednogłośnie (3 głosy „za"). 

Ad 3. Sprawy różne. 

Przewodnicząca KSWiP zwróciła się z prośbą do członków komisji, aby wszystkie wnioski 
składane na posiedzeniach były w formie pisemnej. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji zamknięto powiedzenie komisji 

Na tym protokół zakończono. 

Przewodnicząca KSWiP 

Ewa Przerwa 

Protokołowała 

Magdalena Piątek 
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